
Fiske i Framtiden 
En intervju med en av Miljöskjutsarna 2018 

 

Föreningen Save the Baltic Salmon ansökte om Miljöskjutsen år 2018 för att kunna driva 

initiativet Fiske i Framtiden. Varje söndag hela 2019 arrangeras nu träffar för ungdomar 

mellan 8–19 år där de kan lära sig flugbindning, betesbygg och spöbyggnad. Samtidigt på 

dessa träffar vill föreningen nå ut med information om ekologi samt limnologi, där 

tiaminbristen i Östersjöns vatten och dess biflöden, som orsakar massdöd i faunan, är en 

viktig fråga de driver! 

Vad har Miljöskjutsen betytt för er? 

Det är en förutsättning för att det ska finnas ett alternativ för ungdomar. Fiske i Framtiden 

som är ett projekt för att involvera ungdomar i miljöarbete hade ej kunnat finnas. 

Varför är ert projekt Fiske i Framtiden viktigt? 

För att i huvud taget kunna fiska i framtiden. Tiaminbrist är något ingen vet om, medan när 

det gäller klimatförändringarna är folk väl medvetna. Genom att driva Fiske i Framtiden kan 

vi förmedla detta budskap och kunskap samt försöka skapa ett intresse hos ungdomarna, 

som också är vår framtid.  

Att träffas och lära sig att göra flugbindning, spöbyggnad och betesbygg är ett sätt att nå ut 

för att sedan kunna informera om ämnena ekologi samt limnologi. Ingen skulle nog komma 

på en kurs gällande dessa två ämnen bara? 

Hur går det med Fiske i Framtiden? 

Vi har än så länge bara kört en gång och 2 ungdomar har hakat på. Vi ska nu köra varje 

söndag klockan 17.00 i Fabriken (Hörnefors företagarcentrum) i Hörnefors hela 2019.  

Så lycka till Save the Baltic Salmon med ert pågående arbete! 
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